## 家长承诺声明

我认识到我孩子的属灵成长和福祉主要由我负责。双城西区基督 教会儿童事工可以协助我对孩子进行属灵教导, 但无法取代我的角 色。

- 我同意儿童事工的宗旨和目标。
- 我同意《学生指南》中列明的政策,并将支持教师在教学和 执行这些政策。
- 我将在家中勤奋地与儿童事工的管理人员和教师合作,始终如一地支持他们在孩子培训和纪律方面的努力。
- 我将始终如一地支持(并殷勤地为)教师和双城西区基督教会儿童事工祷告,愿我们共同帮助孩子们在属灵上成长。

## **Partnership Agreement**

I recognize that the spiritual growth and well-being of my child are primarily my responsibility. The West Metro Chinese Church Children's Ministry can assist me in the spiritual instruction of my children, but it cannot replace my role.

- 1. I agree with the purpose and goals of the Children's Ministry.
- 2. I agree with the policies stated in the Student Guidelines and will support the teachers in their teaching and implementation of these policies.
- 3. I will, in my home, diligently work with and consistently support the Children's Ministry administration and teachers in the training and discipline of my child.
- 4. I will support consistently (and pray diligently) for the teachers and the WMCC Children's Ministry that, together, we might help the children to grow spiritually.